

# 客戶重要通知

## Important Notice to Customers



### 建行(亞洲)私人銀行搬遷

為配合業務發展，由 2021 年 10 月 1 日(星期五)起，建行(亞洲)私人銀行將搬遷至干諾道中 3 號中國建設銀行大廈 21 樓。

敬請注意 閣下的賬戶及其他現有的銀行服務將不會受到影響。本行期待在建行(亞洲)私人銀行新址繼續竭誠為 閣下提供優質的銀行及理財服務。

若 閣下有任何查詢，請隨時聯繫 閣下的客戶經理。

本行就是次更改所帶來之不便深表歉意及感謝 閣下一直以來的支持及選用本行銀行服務。

建行(亞洲)私人銀行

### Relocation of CCB (Asia) Private Banking

In view of business development, CCB (Asia) Private Banking will be relocated to 21/F, CCB Tower, 3 Connaught Road Central with effect from October 1, 2021 (Friday).

Kindly be assured that your account(s) and use of other existing banking services would not be affected. We look forward to serving your banking and financing needs at our new CCB (Asia) Private Banking office.

Should you have any query, please feel free to contact your Relationship Manager.

We apologize for any inconvenience caused and thank you for your continuing support and banking with us.

CCB (Asia) Private Banking